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OGRES NOVADA PAŠVALDĪBA 

OGRES CENTRA PAMATSKOLA 

OGRES CENTRA PAMATSKOLAS PADOME 
Reģ. Nr. 40900021885, Meža prospekts 14/1, Ogre, Ogres novads, LV-5001  

tālrunis 650 44521, e-pasts: padome@ogressakumskola.lv, www.ogrespamatskola.lv 

 

OGRES CENTRA PAMATSKOLAS PADOMES SĒDES 

PROTOKOLS nr.4_2024./2025.m.g. 

Ogre, 06.05.2025. 

Sēdē piedalās: Skolas izglītojamo vecāku pārstāvji (19 pārstāvji) – Laura Stelmaka-Leja (1.a), Jānis Feldmanis 

(1.j), Ilze Bāra (2.a), Kristiāna Šteinberga (2.d), Vijars Zadarožnajs (2.e), Inese Otzule (3.a), Madara Savicka (3.d), 

Vineta Kazeļnika (3.g), Ilvars Boreiko (4.e), Agnese Steks-Eglīte (5.b), Edijs Barnatovičs (5.c),  Ilga Sondore (5.d), 

Inga Kviese (6.d, 9.d), Uģis Grīnbergs (7.a), Guntars Kaldovskis (7.c), Dace Kalviņa (7.d), Dace Jakobsone (8.e, 

5.e), Agnese Skarnele (8.g), Matīss Palsāns (9.e). 

Skolas pārstāvji: direktore Dace Dombrovska, Direktora vietniece izglītības jomā (4.-6. klase) Līga Bužere, 

Pedagogu arodbiedrības pārstāve Jolanta Bardovska. 

Darba gaita. 

1. Skolas vadības ziņojums par aktualitātēm skolā 

 Visi OCP kolektīvi, kas startējuši Skolēnu Dziesmu un deju svētku skatēs, ir ieguvuši iespēju 

piedalīties svētkos. 

 Šobrīd lielākā uzmanība tiek veltīta 9.klasēm, kas skolā ir pirmo reizi.  

- Izmēģinājuma eksāmeni bija vērtīga pieredze, tomēr secināts, ka lietderīgāk būtu tos veikt agrāk, 

lai vairāk laika atliktu identificēto zināšanu “robu” aizpildīšanai. 

- 09.05. būs pēdējais zvans. 

 3. un 6. klašu izlaidumi paredzēti 27. maijā (plkst. 11:00 un 13:00). Pasākums paredzēts bez vecāku 

piedalīšanās, tomēr nav aizliegts pēc tam organizēt svinības klasēs kopā ar vecākiem. 

 27.05. paredzēta izcilnieku ekskursija (pa vienam bērnam no katras klases). 

 Saņemti pirmo klašu bērnu saraksti un uzsākts darbs pie klašu formēšanas. 2025./2026. gadā paredzēti 

6 klašu komplekti 1. klasēs. 

 

 

2. Nākamā gada mērķi: 

1) Mācību process un saturs 

- Primārais fokuss – lasītprasmes stiprināšana un satura izpratne, kas ir pamats zināšanu ieguvei 

visos posmos (1.-3.klase, 4.-6. klase, 7.-9. klase). 

- Svarīgi stiprināt komunikāciju prasmes, spēju prezentēt un aizstāvēt savu viedokli. Tiek analizētas 

pieejas, kā labāk šīs prasmes stiprināt. 
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- Vērtēšanas kārtība – jāpārskata iekšējie normatīvi, pielāgojot valsts prasībām (piemēram, jādomā, 

kā mazināt n/v īpatsvaru – saistībā ar jaunieviesto aizliegumu pārrakstīt darbus). 

- Nedrīkst būt neviens n/v – pretējā gadījumā tiek pagarināts mācību gads (arī 9.kl.). 

- Atcelts 2 nedēļu termiņš n/v labošanai. 

- Līdz 29.maijam vēl var vērsties pie pedagogiem, lai labotu/uzlabotu vērtējumus. 

2) KiVa programma1 

- Skolā ir izveidota KiVa komanda (5 cilv.) – īpaši apmācīts personāls, kas ir trenēts bulinga 

atpazīšanā un risināšanā. Klašu audzinātājiem ir pieejami bērnu vecumam atbilstoši informatīvie 

materiāli, klašu stundās regulāri tiek apspriests bulinga jautājums. 

- Tā kā novēroti pozitīvi rezultāti, nākotnē plānots turpināt un padziļināt darbu ar šo programmu.  

- Veiktās KiVa aptaujas (tika aptaujāti skolēni un vecāki) rezultāti būs zināmi augustā. Fokuss šai 

aptaujai ir uz individuāliem gadījumiem, nevis skolu kopumā. 

- KiVa komanda uzsāk aktīvu iesaisti uz cietušā bērna vecāku iesnieguma pamata (pedagogs, redzot 

bulinga situāciju, var rekomendēt vecākiem rakstīt iesniegumu).  

- Ikdienā notiek preventīvs un izglītojošs darbs. 

3) Dokumentācija, telpas 

- Skola aktīvi apzina un izmanto iespējas piedalīties dažādos iepirkumos un projektos aprīkojuma 

sagādei, kā rezultātā šajā mācību gadā skolas budžetā ieekonomēti ap 50 tūkst. EUR. Plānots šo 

praksi turpināt. 

- Tiek strādāts pie mācību līdzekļu atjaunošanas.  

 

3. Atbildes uz jautājumiem 

 Sporta laukuma projekts šobrīd ir apturēts un nav zināms, kad tas tiks turpināts. 

 Gadījumos, ja audzēkņi novēro kādas nepieņemamas vai konfliktsituācijas no personāla puses pret 

audzēkņiem mācību procesā vai ārpus stundām, aicināti uzreiz vērsties pie skolas vadības un/vai 

informēt direktori par situāciju rakstiski e-klasē, lai būtu iespējams operatīvi situāciju izvērtēt, novērst 

un pārrunāt, lai novērstu tās atkārtošanos. 

 Trauksmes sirēnas – pēdējā laikā tās vairākkārt ir nostrādājušas nepamatoti. Ir veiktas darbības, lai 

novērstu šādu situāciju atkārtošanos. Notiek arī avārijas izeju durvju nomaiņa uz automātiskajām 

durvīm. 

 Ņemot vērā valsts līmenī apstiprināto aizliegumu lietot mobilās ierīces no 1. līdz 6. klasei, 

nepieciešams jau šobrīd domāt par to, kā praktiski tiks nodrošināta šīs prasības ievērošana jau ar 

nākamā mācību gada sākumu. Skolas vadība informē, ka katrai klasei ir iegādātas caurspīdīgas kastes, 

kurās telefoni tiks ievietoti. Vēl turpina domāt par citiem šī aizlieguma aspektiem. 

 Skolā jau šobrīd notiek atkritumu šķirošana: katrā klasē ir kaste papīram (līgums ar Līgatnes papīra 

fabriku), tiek vākts depozīts (ienākumi tiek izlietoti skolas pasākumiem), kā arī tiek veikta šķirošana 

arī skolas ēdnīcā. 

 7.-8. klasēm tiks izsūtīts uzaicinājums piedalīties brīvprātīgajā darbā skolas bibliotēkā. Ja tiks 

savāktas 20 stundas, audzēknis saņems ierakstu 9.klases sekmju izrakstā par veikto sabiedrisko darbu. 

 Direktore atgādina vecākiem kopā ar bērniem apskatīt skolas grāmatu ievākojumu un pēc 

nepieciešamības to atjaunot. 

 

                                                           
1 "KiVa"  ir Turku Universitātē (Somija) izstrādāta pētījumos un pierādījumos balstīta programma vardarbības mazināšanai 
vienaudžu vidū, kas balstās vairāku desmitgažu garos pētījumos par bulingu un tā mehānismiem. 
https://www.mk.gov.lv/lv/programma-kiva  

https://www.mk.gov.lv/lv/programma-kiva
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4. Informācija par projektu konkursu “Veidojam vidi ap mums” un R.A.D.I. virzību 

U. Grīnbergs informē, ka vides konkursam ir pieteikti šādi projekti: Latviešu valodas klases rekonstrukcija un 

velo novietnes paplašināšana. Rezultāti būs zināmi 29.maijā. 

Ir apstiprināts R.A.D.I. projekts - “Prāta spēles - Mēs esam Ogre - Jūs esat Ogre ”, kas būs turpinājums šī gada 

“Prāta spēļu” projektam. Īpašs paldies projekta koordinatorei Madarai Savickai. 

Sēdi vadīja _________________________Uģis Grīnbergs 

Protokolēja _____________________Inese Otzule 


